
Verksamhetsberättelse SSSA 2020
Verksamhet

* Verksamheten har i mycket blivit begränsat under pandemiåret 2020, särskilt aktiviteter med fysiska 
möten. Däremot har radiokörande och aktiviteter hemifrån ofta kunnat utföras.

* SK0MM har startat ”Skärgårdsringen” på vår repeater under hösten 2020. Tiden är 19.15 på 
torsdagskvällar. Vi önskar att fler av våra medlemmar upptäcker hur trevligt det är att ha en 
samlingspunkt att dela information, diskutera ideer/erfarenheter, eller bara logga in och träffas för ett 
trevligt QSO.

* Tomas/-JLZ har deltagit i ett digitalt DL0-möte som anordnats av SSA:s distriktsledare Ann Lundell/-
ZEU, som nu även är medlem i SK0MM.

* Vi i SK0MM körde för första gången Portabeltesten 16 aug - en jättekul erfarenhet och perfekt väder 
att sitta ute! Körde med en Xiegu G90 och max 20W och långwire 1:4. Vi fick blodad tand och kommer
att satsa på fler portabelaktiviteter. Vårt QTH var nära Vängsö Flygplats, en bit SV om Södertälje. Bra 
plats med låg störnivå. Operatör Tomas - SM0JLZ. Ulf - SM5FXK skötte loggen och service

* Björn/-BXI och Micke/-EPX har jobbat mycket med utbyggnaden av AMPRNet. En mycket viktig och 
betydelsefull möjlighet att få bra täckning för 5Ghz länkarna fick vi när vi fick möjlighet att använda ett 
högt QTH i Nacka. Nu finns vi där och vi har utfört flera test med gott resultat till flera ställen i Värmdö. 
Vi hoppas att fortsätta arbetet under 2021 och även bygga ett nät med NPR.

* Thomas/-YOS har lagt fortsatt ner stort arbete med inställningar, trimning och programmering av 
repeatern och dess SVXlink-logik.

* Nuvarande SK0MM-L (145.225 Echolink) är för tillfället inte igång då antennerna inte fungerar bra. 
De behöver tas ner och kontrolleras. Vi hoppas att vi kan göra detta under våren. 

* Jonas/-AML har mycket förtjänstfullt ställt sin mast, frigga och säkra strömförsörjning till förfogande  
för klubbens repeater vid Lugnet Ingarö, samt bl.a. jobbat mycket med det praktiska antennarbetet. 
Repeatern är nu uppkopplad med en AMPRNet länk direkt till Nacka.

* SK0MM har deltagit på flera NAC144-tester under året. Ingvar/-AMM och Tomas/-JLZ har varit 
operatörer på QTH:t på Ingaröstrand. Vi söker med ljus och lykta efter en CW/FT8-operatör!

* Tomas/-JLZ har varit 2 gånger ute på Sandhamn och justerat mottagarlänken till repeatern som finns
i tornet i Sandhamn. Båda gångerna med hjälp av Martin Logna (Skärgårdsradion). Besökte samtidigt 
vår medlem Kjell/-CHO som har hus i Sandhamn och kör radio därifrån.

* Rävjakt – Ingvar/-AMM tävlar framgångsrikt och tillhör Sverigetoppen. Ingvars dotter Jessica tävlar 
också i rävjakt för SRJ – Stockholms Räv Jägare.

* Ulf/-FXK laborerar med olika radiomoduler för dataöverföring med bl.a. LORA-teknik. Ett av målen är
att kunna köra en klubbägd remoterig på 70- eller 23cm-bandet

* Under hösten sålde klubben sin IC706. Pengarna som förstärkte kassan planeras att användas till en
remotestyrd station som alla medlemmar ska kunna köra via internet.

* Ulf/-FXK och Tomas/-JLZ har haft ett webmöte med Tillman/-JZT angående våra planer på en 
remoterig, där vi diskuterade olika lösningar och prisbilder. 

* Vi planerade att fira SK0MM:s 40-årsjubileum under 2020, men pandemin hindrade det. Vi hoppas 
att kunna fira det under 2021 med någon trevlig aktivitet.


